
In de besluitvormende raad van donderdag 13 april heeft de raad een besluit 
genomen over duurzame opvang vluchtelingen Hollands Midden. 
Eind april is er op verschillende wijzen aan de Tweede Kamer en de VNG 
gecommuniceerd dat de opvang voor de komende jaren beduidend hoger uitvalt dan 
eerder gecommuniceerd. 
In het raadsbesluit, is de samenwerking uitgesproken over opvang van 10000 
vluchtelingen voor de provincie Zuid-Holland, maar deze cijfers blijken een maand 
later al achterhaald. 
Wat wij begrijpen van betrokkenen (maatschappelijke partijen zoals, huisartsen, 
onderwijs etc.) is er nog geen contact geweest met deze partijen, hoe deze opgave 
te kunnen vervullen om alles in goede banen te leiden. 
  
1) Klopt het dat het college nog geen contact heeft gezocht met maatschappelijke  
partijen, zoals huisartsen, onderwijs etc. waarop dit besluit en deze 
ontwikkelingen veel invloed hebben?  
Zo ja, waarom niet en wanneer is het college van plan dit te gaan doen? 
Zo nee, kunt u een tijdspad sturen wat er wanneer tot nu toe is gedaan en wanneer 
het college van plan is wat te gaan doen? 
 
2) Hoe kijkt u tegen de aankondiging aan dat de aantallen hoger zullen uitvallen? 
 
3) Gezien de nieuwe aantallen die aangekondigd zijn wordt daarmee het aantal wat 
wij in Nieuwkoop moeten opvangen nu 125 in plaats van 78 en is het realistisch dat 
dit getal nog hoger kan uitvallen? 
 
4) Op welke wijze wilt u bijdragen aan deze samenwerking en bent u al in contact 
met de omliggende gemeenten aan wat de gemeente Nieuwkoop kan doen? 
 
5) Hoe kijkt u aan tegen de aantallen die eind april door het kabinet aan de Tweede 
Kamer zijn gecommuniceerd en wat de VNG heeft gecommuniceerd waardoor het 
aantal en dus het besluit 10000 vluchtelingen achterhaald is? 
 
6) Hoe wilt u omgaan met de opgave die er nog boven opkomt de komende jaren en 
hoe gaat u de gemeenteraad en onze inwoners hierin meenemen? 
 
7) Hoe borgt u dat de geplande en in voorbereiding zijnde uitbreiding van de 
woningvoorraad, bestemd blijft voor onze woningzoekenden, waarbij de 
beschikbaarheid voor hen gezien de toenemende aantallen statushouders, minimaal 
gelijk blijft aan wat er nu is voorzien aan woningbouwaantallen? Gaat u daartoe extra 
woningbouwlocaties in ontwikkeling nemen? 
 
8) Aangezien het college en de meerderheid van de raad zeer voortvarend en 
vooruitlopend op de spreidingswet aan de slag wenst te gaan met het huisvesten van 
asielzoekers en er dus ook een mogelijk Nieuwkoops AZC zal komen, zijn er al 
mogelijke locaties bekend en zo ja welke en zo niet wanneer kan de raad en de 
samenleving uw keuze verwachten? 
 
Met vriendelijke groet, 
Remco Hendriks 
Raadslid Samen Beter Nieuwkoop 


